

REPUBLIC OF VANUATU

THE COASTAL TRADING (CONTROL) (FORMS AND FEES)
(AMENDMENT) ORDER NO. 14 OF 1987

To amend the fees for Coastal Trading Licences.

IN EXERCISE of the power conferred by Section 10 of the Coastal Trading (Control) Regulation 1980, I hereby make the following Order:-

AMENDMENT OF ORDER NO. 33 OF 1981

1. The Second Schedule to the Coastal Trading (Control) (Forms and Fees) Order No. 33 of 1981 is amended by deleting the fees provided therein and substituting therefor the following fees:

<u>"Gross tonnage of vessel</u>	<u>Licence Fee</u>
up to 10 tonnes	1,000 vatu
11 to 20 tonnes	2,000 vatu
21 to 30 tonnes	3,000 vatu
31 to 100 tonnes	12,000 vatu
Over 100 tonnes	24,000 vatu"

COMMENCEMENT

2. This Order shall come into force on the date of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this 20th day of March 1987.

A. SANDE

Minister of Transport,
Communications and Public Works



REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 14 DE 1987 RELATIF AU CONTROLE DU COMMERCE COTIER
(FORMULAIRES ET DROITS) (MODIFICATION)

visant à modifier les droits afférents aux patentes de commerce côtier.

LE MINISTRE DES TRANSPORTS, DES COMMUNICATIONS ET DES TRAVAUX PUBLICS

VU les dispositions de l'article 10 du Règlement de 1980 relatif au contrôle du commerce côtier,

A R R E T E :

MODIFICATION DE L'ARRETE NO. 33 DE 1981

1. L'Annexe II de l'Arrêté No. 33 de 1981 relatif au contrôle du commerce côtier (formulaires et droits) est modifiée en supprimant les droits de patente existants et en les remplaçant par les droits suivants :

Tonnage de jauge brute des navires	Droits de patente
Jusqu'à 10 tonneaux	1.000 VT
de 11 à 20 tonneaux	2.000 VT
de 21 à 30 tonneaux	3.000 VT
de 31 à 100 tonneaux	12.000 VT
plus de 100 tonneaux	24.000 VT

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila, le 20 mars 1987.

A. SANDE

Ministre des Transports, des
Communications et des Travaux publics